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Over de groei van de partij 
 

 Toename aantal leden: 2009 sloten we af met 11.583 leden, 2010 met 15.799 
leden; intussen alweer opnieuw 1.000 nieuwe leden op amper enkele weken tijd 
 hoe meer men ons onder vuur neemt, hoe meer mensen ons steunen 

 

 Toename aantal afdelingen: in 2009 hadden we 206 afdelingen in 
Vlaanderen, nu al 241; en we zijn nog maar pas begonnen met ‘Traject 2012’  
 oproep aan iedereen in de partij: niet op de lauweren rusten, het ‘momentum’ 
niet missen, afdelingen uitbouwen, nieuwe kandidaten zoeken, de handen aan 
de ploeg slaan, N-VA in elk dorp en in elke stad op de kaart zetten 

 

 Toename aantal parlementsleden: 27 in de Kamer, 14 in de Senaat, 16 in 
het Vlaams parlement, iemand in Europa, iemand in Brussel  grootste partij 
van Vlaanderen en zelfs van België geworden 

 

 Toename aantal werknemers: in totaal werken nu maar liefst 138 mensen 
voor de N-VA; het voorbije jaar een succesvolle aanwervingscampagne achter 
de rug, met dank aan een gespecialiseerd extern bureau dat waakte over de 
kwaliteit van elk personeelslid  hebben de voorbije maanden een aantal echte 
topexperts aangetrokken, mensen met ervaring op de kanselarij, mensen uit de 
academische wereld, uit economische kringen, uit de diplomatie… 

 

 Oprichting van een gloednieuwe studiedienst (nog in uitbouw) 

 

 Logistieke versterking van de partij: zijn in volle campagne verhuisd naar 
een nieuw gebouw; nu nog werkzaamheden bezig aan een extra verdieping => 
N-VA in de Koningsstraat, recht tegenover onze vrienden van het CGKR 

 

 Dankwoord: aan al diegenen die daar allemaal mee hun schouders onder 
gestoken hebben, zowel personeelsleden als vrijwilligers + dankwoord aan al die 
kiezers 

Politieke boodschap 

Wat wil de N-VA? 

Die vraag hoor ik met de regelmaat van de klok gesteld worden. Welnu, voor al 
diegenen die zich nog steeds afvragen wat de N-VA precies wil, zal ik het hier nog 
eens klaar en duidelijk zeggen: 
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 Wij willen een grote staatshervorming realiseren om de simpele reden dat dit 
land die nodig heeft. Voortdoen zoals de voorbije jaren is de zekere weg naar de 
afgrond. Wie écht bekommerd is om de welvaart van de mensen, die kan zich 
niet langer tevreden stellen met het status quo.  

 

 Wij willen dus een hervorming, en wel één die iedereen vooruit helpt. M.a.w. één 
die (i) de efficiëntie verhoogt, (ii) homogeniseert i.p.v. versnippert, (iii) saneert 
i.p.v. geld kost, (iv) hefbomen geeft voor een beleid op maat, en (v) 
responsabiliseert. 
 

 Wij willen dat ALLE overheden in dit land financieel orde op zaken stellen. Wat 
dat betreft, mogen ze trouwens allemaal een voorbeeld nemen aan de Vlaamse 
regering.   

 

 Wij willen sociaaleconomisch eindelijk de hervormingen doorvoeren die alle 
internationale instellingen van ons vragen. Die vragen dat we een regering 
vormen, dat klopt. Maar wat te weinig beklemtoond wordt, is dat die ook 
hervormingen vragen. Welke? Lees het N-VA-programma. Die hervormingen! 

 

 Wij willen een strenger asiel- en migratiebeleid en een kordate justitie. Ongeacht 
op welk niveau men dit aanpakt, het moet gedaan zijn met het 
opengrenzenbeleid. Het moet gedaan zijn met de straffeloosheid. 

 
DAT is wat de N-VA wil. DAT is waar het nu al maanden om draait. Dit is geen verhaal 
van instellingen, zoals sommigen naïef ofwel valselijk laten uitschijnen. Dit is 
integendeel de essentie van waar politiek over moet gaan: een beleid voeren dat 
oplossingen kan bieden. De grote uitdaging blijft om dat op tafel te krijgen nu. Wij 
geven niet op. 
 
Intussen steken wij de hand uit naar de regering van lopende zaken om daar waar 
nodig constructief vanuit het parlement mee te werken, bijvoorbeeld voor de 
begroting van 2011, zodat we geruststellende signalen kunnen uitzenden naar de 
internationale markten. En het zal jullie misschien verrassen, want politici zijn op 
nieuwjaarsfeestjes meestal niet zo lief voor hun concurrenten, maar ik sta erop om 
hier toch uitdrukkelijk mijn waardering te uiten voor het goede werk dat CD&V nu al 
maanden in die regering van lopende zaken levert. Als het goed is, mag het ook 
gezegd worden. 
 

Betoging 

 Wij hebben heel veel begrip voor de mensen die morgen in Brussel gaan 
betogen, we begrijpen hun ergernis en hun bezorgdheid. Want ja, ook wij 
vragen niets liever dan een oplossing, en liever vandaag dan morgen. 

 

 Maar de mensen vergissen zich wel als ze denken dat de oplossing erin bestaat 
om gewoon het status quo te aanvaarden. We hebben inderdaad een regering 
nodig, maar wel één die de grote problemen van dit land kan aanpakken, één 
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die de broodnodige sociaaleconomische hervormingen kan doorvoeren zoals in 
onze buurlanden, één die de permanente ruzies tussen Vlamingen en 
Franstaligen kan doen ophouden door beide gemeenschappen zo groot mogelijke 
autonomie te geven. En zo ver zijn we helaas nog niet. Ook ik betreur dat. Al 7 
maanden zitten we te zwoegen, we zoeken voortdurend naar nieuwe manieren 
om dat gewenste resultaat te bereiken, maar het lukt vooralsnog niet. Wij 
hebben zeker fouten gemaakt en men mag ons daar op wijzen, maar dat men 
a.u.b. niet beweert dat wij geen moeite hebben gedaan voor een eerbaar 
compromis. 

 

Dus 

 Zij die deze betoging van morgen misbruiken om gewoon het status quo te 
behouden en er een pro-België en anti-N-VA-verhaal van te maken, voor hen 
heb ik deze boodschap: wees nu eindelijk eens eerlijk en zeg openlijk wat je 
echt wilt. Wie ons kwijt wilt, moet het zeggen. Wij willen nu duidelijkheid van 
iedereen. 

 

 Sommigen zeggen of schrijven dat ze hopen dat de tijd, de evolutie op de 
financiële markten en de burgerbeweging een oplossing zullen brengen. 
Blijkbaar hebben zij, die nochtans menen van dit land te houden, nog liever dat 
hun land zware financiële schade lijdt dan dat er eens echt verandering komt. 
ALLES is blijkbaar goed om toch maar het status quo te bewaren, om terug de 
roestige vastheid te kunnen installeren. 

 

 Het is tijd voor duidelijkheid. De bevolking is het beu en ik begrijp de mensen. 
Ik hoop dat die duidelijkheid er de komende dagen kan komen. 


